



## 2023 Afternoon Tea Delicacy Menu 2023 「午後·美點」菜譜

**Package priced at HK\$5,388**  
**套餐價格為港幣 5,388 元**

*Smoked salmon roll, dill sour cream*  
煙三文魚刁草酸忌廉卷

*Tuna rice paper roll, pickles, vegetables*  
吞拿魚酸菜米紙卷

*Parma ham, melon*  
帕爾瑪火腿·蜜瓜

*Armagnac scented liver terrine, toasted brioche*  
酒味肝醬·奶油麵包多士

*Gruyere spinach quiche*  
瑞士芝士菠菜撻

*Baked puff pastry, barbecued pork*  
焗叉燒酥

Package includes 30 pieces for each of the above items 以上食物各有30件

For reservations and more information, please contact the Events Department on +852 3721 1863 or email [hongkong.tsimshatsui@hyatt.com](mailto:hongkong.tsimshatsui@hyatt.com).

查詢詳情或預訂，請致電+852 3721 1863或電郵至[hongkong.tsimshatsui@hyatt.com](mailto:hongkong.tsimshatsui@hyatt.com)與會議宴會部聯絡。

#### Terms and Conditions

We commit that our Food & Beverage venues are ISO22000:2018 certified, an internationally recognized food safety management system. The above price is subject to a 10% service charge. Minimum charges on food and beverage consumption apply to the package. In the case of unforeseeable market price fluctuations for any of the menu items, Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui reserves the right to alter the above menu price and items. The above package is valid from 1 January to 31 December 2023.

#### 條款及細則

我們承諾酒店的餐飲場所已榮獲國際認可之品質保證系統 ISO22000:2018 之認證。  
以上價目須另加一服務費。須符合場地食物及飲品之最低消費額。香港尖沙咀凱悅酒店保留修改有關菜譜價目及各項目之權利而無須另行通知。  
優惠有效期由 2023 年 1 月 1 日至 12 月 31 日。

**Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui**  
18 Hanoi Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong  
T +852 2311 1234 F +852 3721 1235  
[hyattregencyhongkongtsimshatsui.com](http://hyattregencyhongkongtsimshatsui.com)





## 2023 “Sweet Encounter” Bakery and Candy Bar Menu 2023「甜蜜邂逅」甜品閣菜譜

**Package priced at HK\$5,388  
套餐價格為港幣 5,388 元**

### *Assorted French pastries*

*(Strawberry mousse tart, Grand chocolate cake, Green tea coconut cake, Spinach mango roulade, Fresh fruit tart)*

#### 多款法式雜餅

( 草莓慕絲撻、黑白朱古力蛋糕、綠茶椰子蛋糕、菠菜芒果蛋糕卷、鮮果撻 )

( 8 pieces for each of the above items 以上食物各有 8 件 )

### *Three dozens of macarons*

36 件馬卡龍

### *Four kinds of candies in glass jar*

四款以精緻玻璃瓶盛載之糖果

### *Four dozens of mont blanc tart*

48 件迷你栗子撻

Value-added benefits include:

其他選擇:

HK\$10 per piece, marzipan with name or logo  
港幣10元 (每件) · 可享度身訂造之朱古力名牌

HK\$48 per piece, additional French pastries (Minimum order of 36 pieces)  
港幣48元 (每件) · 可享額外法式雜餅 (須預訂最少36件)

For reservations and more information, please contact the Events Department on +852 3721 1863 or email [hongkong.tsimshatsui@hyatt.com](mailto:hongkong.tsimshatsui@hyatt.com).

查詢詳情或預訂，請致電+852 3721 1863或電郵至[hongkong.tsimshatsui@hyatt.com](mailto:hongkong.tsimshatsui@hyatt.com)與會議宴會部聯絡。

#### Terms and Conditions

We commit that our Food & Beverage venues are ISO22000:2018 certified, an internationally recognized food safety management system. The above price is subject to a 10% service charge. Minimum charges on food and beverage consumption apply to the package. In the case of unforeseeable market price fluctuations for any of the menu items, Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui reserves the right to alter the above menu price and items. The above package is valid from 1 January to 31 December 2023.

#### 條款及細則

我們承諾酒店的餐飲場所已榮獲國際認可之品質保證系統 ISO22000:2018 之認證。

以上價目須另加一服務費。須符合場地食物及飲品之最低消費額。香港尖沙咀凱悅酒店保留修改有關菜譜價目及各項目之權利而無須另行通知。優惠有效期由 2023 年 1 月 1 日至 12 月 31 日。

**Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui**  
18 Hanoi Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong  
T +852 2311 1234 F +852 3721 1235  
[hyattregencyhongkongtsimshatsui.com](http://hyattregencyhongkongtsimshatsui.com)



**HYATT  
REGENCY™**